
Z á p i s n i c a 

 z ôsmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Horná Kráľová konaného dňa 27. októbra 2017 o 17.00 hod 

 

Prítomní: Emil Rábek, starosta obce 

Poslanci: Ing. STRAŇÁK Štefan, LEŠŠ František, KOPIARY Miloš,  

ZABÁKOVÁ Mariana, RÁBEK Tibor, LENCSÉS Michal, Ing. ŽIAK Vladimír   

 

Neprítomní: Ing. ŠOKA Peter, BIHARI Mário,  

 

Ďalší prítomný: Ing. Ján Prachár, hlavný kontrolór obce 

 

Hostia:   PaedDr. Blanka Horáková, riaditeľka ZŠ s MŠ  

   Eva Hippová, pracovníčka Obecného úradu 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie a procedurálne veci 

2. Správa o VVV ZŠ s MŠ v školskom roku 2016/2017 

3. Návrh rozpočtu na rok 2018 – pracovná verzia 

4. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Horná Kráľová 

5. Interpelácia poslancov 

6. Kontrola plnenia uznesenia z augustového zasadnutia OZ 

7. Vyhodnotenie činnosti komisie rozvoja vzdelávania, kultúry a športu 

8. Prerokovanie VZN a poplatkov  

9. Rôzne  

10. Záver 

 

 Starosta  obce  Emil Rábek zvolal ôsme zasadnutie obecného zastupiteľstva  pozvánkou  

zo dňa 17.10.2017 /príloha č. 1/. 

 

K bodu 1. Otvorenie a procedurálne veci 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol p. Emil Rábek, starosta obce. 

 Privítal všetkých prítomných. V úvode starosta obce privítal PaedDr. Blanku Horákovú, 

riaditeľku ZŠ s MŠ Horná Kráľová, Evu Hippovú, pracovníčku OcÚ, Ing. Jána Prachára, 

hlavného kontrolóra obce, prítomných poslancov OZ a zapisovateľku Olíviu Lenčéšovú. 

 Skonštatoval, že podľa prezenčnej listiny sa zasadnutia OZ zúčastnili 7 poslanci 

a OZ je uznášania schopné /príloha č. 2/.   

 Predniesol program rokovania. Navrhnuté poradie bodov nebolo pozmenené. 

 Program bol prítomnými poslancami schválený. 

 

Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba pracovného predsedníctva  

a návrhovej komisie 

 Za zapisovateľku určil Olíviu Lenčéšovú. 

 Za overovateľov zápisnice určil poslancov Marianu Zabákovú a Ing. Vladimíra Žiaka.  

 V rámci procedurálnych vecí  starosta obce navrhol nasledovné zloženie pracovného 

predsedníctva: 

- Emil Rábek, starosta obce  

- Ing. Štefan Straňák, zástupca starostu obce 

 Do návrhovej komisie starosta obce navrhol nasledovné zloženie:  

- Michal Lencsés, predseda  

- Miloš Kopiary, člen 



 Uznesenie č. 560-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje za overovateľov zápisnice z ôsmeho zasadnutia OZ poslancov Marianu Zabákovú  

a Ing. Vladimíra Žiaka. 

Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 561-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje pracovné predsedníctvo v zložení: - Emil Rábek 

       - Ing. Štefan Straňák 

Hlasovanie:   

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

 

 Uznesenie č. 562-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: - Michal Lencsés, predseda 

      - Miloš Kopiary, člen 

Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

 Uznesenie č. 563-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje program rokovania ôsmeho zasadnutia OZ bez pripomienok. 

Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0         

ZDRŽAL SA: 0    

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

1. Otvorenie a procedurálne veci 

2. Správa o VVV ZŠ s MŠ v školskom roku 2016/2017 

3. Návrh rozpočtu na rok 2018 – pracovná verzia 

4. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Horná Kráľová 

5. Interpelácia poslancov 

6. Kontrola plnenia uznesenia z augustového zasadnutia OZ 

7. Vyhodnotenie činnosti komisie rozvoja vzdelávania, kultúry a športu 

8. Prerokovanie VZN a poplatkov  

9. Rôzne  

10. Záver 

 

K bodu 2. Správa o VVV ZŠ s MŠ v školskom roku 2016/2017 

  Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach školy v školskom roku 

2016/2017 predniesla poslancom PaedDr. Blanka Horáková, riaditeľka ZŠ s MŠ Horná Kráľová 

/Príloha č. 3/. 

  

 Uznesenie č. 564-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach školy 

v školskom roku 2016/2017 prednesenú riaditeľkou ZŠ s MŠ Horná Kráľová, PaedDr. Blankou 

Horákovou. 



Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 3. Návrh rozpočtu na rok 2018 – pracovná verzia 
 Návrh rozpočtu na rok 2018 predniesla poslancom Eva Hippová /Príloha č. 4/. 

 Poslanec Tibor Rábek sa pýtal, či máme dane v súlade so zákonom? Pracovníčka obce, 

Hippová Eva mu hneď podala odpoveď na jeho otázku, že Obec má dane v súlade so zákonom.   

 

ZŠ s MŠ Horná Kráľová – Žiadosť o refinancovanie školských skriniek  /Príloha č. 5/ 

 Riaditeľstvo ZŠ s MŠ v Hornej Kráľovej podalo na OZ žiadosť o refinancovanie školských 

skriniek v celkovej sume 6 201,- Eur. Odkladacie skrinky poskytnú žiakom osobný priestor nielen 

na odloženie odevov a obuvi, ale i výtvarných potrieb, dresu na cvičenie, prezúvok a učebníc, ktoré nie 

je potrebné nosiť domov na ďalšie vzdelávanie. 

   Uznesenie č. 565-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje refinancovanie školských skriniek v celkovej sume 6 201,60 Eur v základnej škole 

v Hornej Kráľovej.  

Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Prima banka, Nitra – Žiadosť o úverový produkt 

 Uznesenie č. 566-VIII.-OZ/2016 

OZ schvaľuje prijatie Municipiálneho úveru – Superlinka vo výške 25.000,- Eur, ktorý bude 

zabezpečený zmenkou, poskytnutého zo strany Prima banky Slovensko a.s., Hodžova 11, 010 11 

Žilina. 

Hlasovanie:  

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 4. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Horná Kráľová /Príloha č. 6/ 

 Uznesenie č. 567-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Horná Kráľová. 

Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 5. Interpelácia poslancov 

Poslanec Tibor Rábek interpeloval ohľadom verejného osvetlenia, ktoré nesvieti v časti ulíc 

Hlavná, Domoviny. Starosta obce mu hneď odpovedal, že je to výpadkami elektrickej energie, pretože 

elektrickému vedeniu zavadzajú konáre stromov a tie vyhadzujú jednu fázu. Konáre stromov treba 

opíliť.    

Uznesenie č. 568-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie interpeláciu poslanca Tibora Rábeka ohľadom verejného osvetlenia, ktoré 

nesvieti, kde starosta obce informoval, že treba opíliť konáre stromov, ktoré zavadzajú elektrickému 

vedeniu a preto vyhadzuje fázu. 

Zodp.: Obecný úrad 



 Poslanec Michal Lencsés sa pýtal, prečo sa v občasníku Kráľovské zvesti, v článku O čom 

rokovalo OZ, ako sa hlasovalo, píšu konkrétne mená poslancov. Žiadal toto prešetriť u právnika. 

 Uznesenie č. 569-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie otázku poslanca Michala Lencsésa, prečo sa v občasníku Kráľovské zvesti, 

v článku O čom rokovalo OZ, ako sa hlasovalo, píšu konkrétne mená poslancov a žiada toto 

prešetriť u právnika. 

Zodp.: Obecný úrad 

 

 Poslanec Michal Lencsés sa pýtal, do akej sumy je potrebné verejné obstarávanie na zákazku. 

Poslanec Ing. Štefan Straňák mu odpovedal, že je to podľa toho o akú zákazku sa jedná.  

Ďalej sa pýtal kto schvaľuje komisiu na verejné obstarávanie. Poslanci žiadajú preveriť 

u právnika odpoveď na túto otázku. 

Uznesenie č. 570-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie otázku poslanca Michala Lencsésa, že kto schvaľuje komisiu na verejné 

obstarávanie a žiada toto prešetriť u právnika. 

Termín: Ďalšie OZ          Zodp.: Obecný úrad 

 

K bodu 6. Kontrola plnenia uznesenia z augustového zasadnutia OZ /Príloha č. 7/ 

Uznesenie č. 571-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z  augustového zasadnutia OZ 

a konštatuje, že: 

- uznesenia č. 553-VII.-OZ/2017, 554-VII.-OZ/2017, 555-VII.-OZ/2017, 556-VII.-OZ/2017, 557-

VII.-OZ/2017, 558-VII.-OZ/2017, 559-VII.-OZ/2017 - sú splnené  

- uznesenie č. 549-VII.-OZ/2017- sa rieši 

- uznesenie č. 550-VII.-OZ/2017 sa presúva 

- uznesenie z OZ dňa 30.06.2017- č. 530-VI.-OZ/2017 – nesplnené, uznesenia č. 536-VI.-OZ/2017 

a 542-VI.-OZ/2017 – splnené 

- uznesenia z OZ dňa 28.04.2017 – č. 499-IV.-OZ/2017- sa presúva a 501-IV.-OZ/2017 – nesplnené 

- uznesenia z OZ dňa 24.02.2017 – č. 473-I.-OZ/2017, 474-I.-OZ/2017, 475-I.-OZ/2017 –  nesplnené 

- uznesenia z OZ dňa 16.12.2016 – č. 434-VII.-OZ/2016 a 437-VII.-OZ/2016 – presúva sa 

- uznesenie z OZ dňa 21.10.2016 – č.403-VI.-OZ/2016 - splnené 

- uznesenie z OZ dňa 24.06.2016 – č.353-IV.-OZ/2016 - úloha sa plní 

 

K bodu 7. Vyhodnotenie činnosti komisie rozvoja vzdelávania, kultúry a športu /Príloha č. 8/ 

 Uznesenie č. 572-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti komisie kultúry, školstva, rozvoja vzdelávania, mládeže 

a športu bez pripomienok. 

 

K bodu 8. Prerokovanie VZN a poplatkov 

 Starosta obce informoval poslancov OZ, že ak chcú robiť zmeny v poplatkoch treba 

na decembrové zasadnutie OZ pripraviť konkrétne znenie úpravy VZN.  

 Úloha, ktorá bola určená Ing. Štefanovi Straňákovi uznesením č. 434-VII.-OZ/2016, kde OZ 

ukladá prerobiť VZN č. 3/95 – Štatút o zdravom životnom prostredí a prekontrolovať aj ostatné VZN 

obce, sa presúva. 

 

K bodu 9. Rôzne 

Dopravné zrkadlo na Sereďskej ulici - Lešš František 

 Poslanec František Lešš sa pýtal, či sa dá naspäť dopravné zrkadlo na Sereďskej ulici, ktoré 

zhodil vietor. Starosta obce odpovedal, že zrkadlo je nachystané a bude umiestnené na pôvodné 

miesto. 

 Uznesenie č. 573-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie otázku poslanca Františka Lešša ohľadom umiestnenia dopravného zrkadla 

na pôvodné miesto na Sereďskej ulici. 



Úprava okolia sochy Božského srdca - Kopiary Miloš 

 Poslanec Miloš Kopiary mal pripomienku, ohľadom okolia sochy Božského srdca. Konkrétne 

sa pýtal, či by sa nedali vypíliť tuje a niečo nové nasadiť alebo orezať tuje okolo sochy, aby bolo lepšie 

vidieť sochu Božského srdca.  

 Uznesenie č. 574-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie pripomienku poslanca Miloša Kopiaryho ohľadom úpravy okolia sochy 

Božského srdca. 

Zodp.: Obecný úrad 

 

Oprava cesty po vykopaní optických káblov – Kopiary Miloš 

 Poslanec Miloš Kopiary sa pýtal, či cestu v Malej Kráľovej, po rozkopaní optických káblov 

dajú do pôvodného stavu, nakoľko tam zostala jama.  

Starosta obce odpovedal, že bolo prisľúbené od firmy, ktorá realizovala výkop, že všetky cesty 

dajú do pôvodného stavu. 

  

Rozhodnutia na dane – Zabáková Mariana 

 Poslankyňa Mariana Zabáková sa pýtala prečo rozhodnutia na dane neboli rozposlané 

do domácností?  

Hlavný kontrolór odpovedal, že každá domácnosť by mala dostať rozhodnutia na daň. 

 

Vynechanie káblov na kamery - Rábek Tibor 

 Poslanec Tibor Rábek sa pýtal, či sa nedá ešte požiadať Slovak Telekom o zapracovanie káblov 

na kamery do káblov optickej siete.  

 Starosta obce odpovedal, že preverí či sa ešte dá zapracovať táto požiadavka. 

  

Stojková Margita, Horná Kráľová č. 228 – Žiadosť o jednorázový finančný príspevok 

 Margita Stojková žiadala od OZ poskytnutie finančného príspevku na drevo alebo zimné 

oblečenie pre deti. Poslanec Ing. Štefan Straňák navrhol, aby bola žiadateľke poskytnuté 1m
3
 dreva. 

 

 Uznesenie č. 575-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje poskytnutie 1m
3
 dreva na kúrenie pre Margitu Stojkovú, trvale bytom Horná 

Kráľová, Malá Kráľová č. 228. 

Hlasovanie: 

ZA poskytnutie dreva: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI poskytnutiu dreva: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Kotlárová Alexandra, Horná Kráľová č. 127 – Žiadosť o jednorázový finančný príspevok 

 Alexandra Kotlárová žiadala od OZ poskytnutie finančnej výpomoci. Poslanec Tibor Rábek 

navrhol, aby finančný príspevok nebol poskytnutí, nakoľko príspevok už bol poskytnutí 

na predchádzajúcom zasadnutí OZ. 

 Uznesenie č. 576-VIII.-OZ/2017 

OZ neschvaľuje jednorázový finančný príspevok pre Alexandru Kotlárovú, trvale bytom Horná 

Kráľová, Malá Kráľová č. 127. 

Hlasovanie: 

ZA poskytnutie príspevku: 0 

PROTI poskytnutiu príspevku: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

ZDRŽAL SA:0 

 

Bilo Ivan, Horná Kráľová č. 229 – Žiadosť o jednorázový finančný príspevok 

 Bilo Ivan žiadal od OZ poskytnutie finančného príspevku, ktorý by použil na nákup potravín 

a paliva. Poslanec Tibor Rábek navrhol, aby bol žiadateľovi poskytnutý 1m
3
 dreva.   

 



 Uznesenie č. 577-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje poskytnutie 1m
3
 dreva na kúrenie pre Ivana Bila, trvale bytom Horná Kráľová,  

Malá Kráľová č. 229. 

Hlasovanie: 

ZA poskytnutie dreva: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI poskytnutiu dreva: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Bilová Zlatica, Horná Kráľová č. 229 – Žiadosť o jednorázový finančný príspevok 

 Bilová Zlatica žiadala od OZ poskytnutie finančnej výpomoci.  Poslanec Michal Lencsés 

navrhol, aby finančný príspevok nebol poskytnutí. 

  

 Uznesenie č. 578-VIII.-OZ/2017 

OZ neschvaľuje jednorázový finančný príspevok pre Zlaticu Bilovú, trvale bytom Horná Kráľová, 

Malá Kráľová č. 229. 

Hlasovanie: 

ZA poskytnutie príspevku: 0 

PROTI poskytnutiu príspevku: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

ZDRŽAL SA:0 

 

Bilová Michaela, Horná Kráľová č. 229 – Žiadosť o jednorázový finančný príspevok 

 Bilová Michaela žiadala od OZ poskytnutie finančnej výpomoci.  Poslanec František Lešš 

navrhol, aby finančný príspevok nebol poskytnutí. 

  

 Uznesenie č. 579-VIII.-OZ/2017 

OZ neschvaľuje jednorázový finančný príspevok pre Michaelu Bilovú, trvale bytom Horná 

Kráľová, Malá Kráľová č. 229. 

Hlasovanie: 

ZA poskytnutie príspevku: 0 

PROTI poskytnutiu príspevku: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

ZDRŽAL SA:0 

 

Kolláriková Andrea, Horná Kráľová č. 227 – Žiadosť o jednorázový finančný príspevok 

 Poslanec František Lešš navrhol poskytnúť finančný príspevok vo výške 100,- Eur na dieťa 

p. Kollárikovej, ktoré sa narodilo predčasne. 

 

 Uznesenie č. 580-VIII.-OZ/2017 

OZ neschvaľuje jednorázový finančný príspevok pre Andreu Kollárikovú, trvale bytom Horná 

Kráľová, Malá Kráľová 227. 

Hlasovanie: 

ZA poskytnutie príspevku: 3 (Lešš, Kopiary, Ing. Žiak) 

PROTI poskytnutiu príspevku: 0 

ZDRŽAL SA: 4 (Ing. Straňák, Zabáková, Rábek, Lencsés) 

  

Kotlárová Iveta, Horná Kráľová č. 127 – Žiadosť o jednorázový finančný príspevok 

 Kotlárová Iveta žiadala od OZ poskytnutie finančného príspevku na zakúpenie dreva alebo 

drevo na kúrenie. Poslanec Miloš Kopiary navrhol poskytnúť 1 m
3
 dreva na kúrenie.  

 

 Uznesenie č. 581-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje poskytnutie 1m
3
 dreva na kúrenie pre Ivetu Kotlárovú, trvale bytom Horná Kráľová, 

Malá Kráľová č. 127. 

 

 



Hlasovanie: 

ZA poskytnutie dreva: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI poskytnutiu dreva: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Občianske združenie zväzu zdravotne postihnutých v Hornej Kráľovej – Žiadosť o dotáciu z rozpočtu 

obce 

 Uznesenie č. 582-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce na rok 2018 vo výške 500,- Eur pre Občianske združenie 

zväzu zdravotne postihnutých v Hornej Kráľovej. 
Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

MO Matice Slovenskej v Hornej Kráľovej – Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce 

 Uznesenie č. 583-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce na rok 2018 vo výške 600,- Eur pre MO Matice Slovenskej 

v Hornej Kráľovej. 
Hlasovanie: 

ZA: 6 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 (Ing. Žiak) 

 

MO Csemadok v Hornej Kráľovej – Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce 

 Uznesenie č. 584-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce na rok 2018 vo výške 500,- Eur pre MO Csemadok-u 

v Hornej Kráľovej. 
Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

MS SČK v Hornej Kráľovej – Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce 

 Uznesenie č. 585-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce na rok 2018 vo výške 500,- Eur pre MS SČK  

v Hornej Kráľovej. 
Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

PZ DUBINA v Hornej Kráľovej – Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce 

 Uznesenie č. 586-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce na rok 2018 vo výške 500,- Eur pre PZ DUBINA  

v Hornej Kráľovej. 
Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

 



FK KFC Horná Kráľová – Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce 

 Uznesenie č. 587-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce na rok 2018 vo výške 19 500,- Eur pre FK KFC Horná 

Kráľová. 
Hlasovanie: 

ZA: 4 (Ing. Straňák, Zabáková, Rábek, Lencsés) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 3 (Lešš, Kopiary, Ing. Žiak) 

 

FK KFC Horná Kráľová – Žiadosť o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce 

 FK KFC Horná Kráľová žiadal od OZ poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu obce  

na zabezpečenie chodu klubu aj na údržbu futbalového areálu vo výške 2 500,- Eur. 

 

Uznesenie č. 588-VIII.-OZ/2017 

OZ neschvaľuje mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce pre FK KFC Horná Kráľová. 
Hlasovanie: 

ZA poskytnutie dotácie: 2 (Kopiary, Rábek)  

PROTI poskytnutiu dotácie: 5 (Ing. Straňák, Lešš, Zabáková, Lencsés, Ing. Žiak) 

ZDRŽAL SA: 0 

 

MO Csemadok v Hornej Kráľovej – Žiadosť o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce 

 MO Csemadok v Hornej Kráľovej žiadala od OZ poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu 

obce na vydanie brožúry k 90. výročiu divadla vo výške 300,- Eur.  

 

Uznesenie č. 589-VIII.-OZ/2017 

OZ neschvaľuje mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce pre MO Csemadok-u v Hornej Kráľovej. 

Hlasovanie: 

ZA poskytnutie dotácie: 3 (Zabáková, Rábek, Lencsés)  

PROTI poskytnutiu dotácie: 0  

ZDRŽAL SA: 4 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Ing. Žiak) 

 

Rímskokatolícka cirkev, Farnosť sv. Klimenta v Močenku – Žiadosť o pomoc pri oprave kostola 

 Rímskokatolícka cirkev, Farnosť sv. Klimenta v Močenku podala žiadosť na OZ s prosbou 

o pomoc pri opravách kostola. Tento rok sa snažia opraviť vstupné svetlíky nad dverami – vchodom do 

kostola. Preto žiadajú o finančnú pomoc. Nakoľko nenapísali konkrétnu sumu, poslanec Miloš 

Kopiary navrhol poskytnúť finančný príspevok vo výške 500,- Eur. 

 

 Uznesenie č. 590-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje poskytnutie finančného príspevku vo výške 500,- Eur na opravu vstupného svetlíka 

nad dverami kostola – vchodu do kostola. 

Hlasovanie:  

ZA: 6 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 (Ing. Žiak)  

 

Synot Tip, Poprad – Žiadosť o súhlas obce s umiestnením stávkovej kancelárie 

 Uznesenie č. 591-VIII.-OZ/2017 

OZ nesúhlasí s umiestnením stávkovej kancelárie bez časového obmedzenia v prevádzke: Hostinec 

Kráľovan, Hlavná 482, Horná Kráľová, pre žiadateľa Synot tip, a.s., Továrenská štvrť 24, Poprad. 

Hlasovanie: 

ZA stávkovú kanceláriu: 0 

PROTI stávkovej kancelárii: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

ZDRŽAL SA: 0  



Spolok urbárov a želiarov v Hornej Kráľovej – Žiadosť o zníženie sadzby dane z nehnuteľností 

 Spolok urbárov a želiarov v Hornej Kráľovej žiadal od OZ prehodnotenie - zníženie sadzby 

dane z nehnuteľností uvedenej vo VZN obce č. 2/2014 o dani z nehnuteľností, v § 3 Sadzby dane, 

v bodoch b) trvalé trávnaté porasty  a d) lesné pozemky, na ktorých sú hospodárske lesy. 

 Starosta obce dal preto hlasovať poslancom, či chcú znížiť dane a tým aj opraviť VZN obce 

č. 2/2014 o dani z nehnuteľností. 

 

 Uznesenie č. 592-VIII.-OZ/2017 

OZ neschvaľuje žiadosť o prehodnotenie – zníženie sadzby dane z nehnuteľností pre Spolok 

urbárov a želiarov v Hornej Kráľovej. 

Hlasovanie: 

ZA zníženie dane: 3 (Kopiary, Rábek, Lencsés) 

PROTI zníženiu dane: 2 (Lešš, Ing. Žiak) 

ZDRŽAL SA: 2 (Ing. Straňák, Zabáková) 

 

Margita a Jozef Sklenároví, Horná Kráľová č. 123 – Žiadosť o úpravu svahov potoka 

 Manželia Sklenároví podali na OZ žiadosť o úpravu svahov potoka pri ich rodinnom dome. 

Popri domu tečie potok. Do neho tečie prítoková voda z prívalových dažďov a potok sa zanáša rôznym 

odpadom.  Voda sa z neho vylieva aj na hlavnú cestu, kde nie je chodník. Vyliaty potok robí starosti aj 

iným občanom, zabraňuje im v chôdzi a znečisťuje prostredie. 

 Predmetná žiadosť bola prerokovaná aj na komisii výstavby a územného plánovania. Tá 

doporučuje prečistiť kanál odvodnením cesty do potoka. 

 

 Uznesenie č. 593-VIII.-OZ/2017 

OZ súhlasí s vyčistením potoka na ulici Malá Kráľová. 

Zodp.: Obecný úrad 

 

Vyradenie kníh z obecnej knižnice 

 Uznesenie č. 594-VIII.-OZ/2017 

OZ schvaľuje vyradenie kníh v obecnej knižnici v roku 2017 v počte 97 kusov a vo výške 100,74 

Eur. 

Hlasovanie: 

ZA: 7 (Ing. Straňák, Lešš, Kopiary, Zabáková, Rábek, Lencsés, Ing. Žiak) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Podkrovná trieda v Základnej škole – starosta obce 

 Starosta obce informoval poslancov OZ o podkrovnej triede v základnej škole, v ktorej je 

potrebné vytvoriť únikový východ kvôli protipožiarnym opatreniam.  

 

 Uznesenie č. 595-VIII.-OZ/2017 

OZ berie na vedomie informatívnu správu starostu obce o vytvorení únikového východu 

v podkrovnej triede v základnej škole. 

 

  

K bodu 10. Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 20:30 hod.   

 

 

 

 

 



 

Zapísala: Olívia Lenčéšová 

                Horná Kráľová, dňa 27.10.2017 

 

 

 

 

 

 

         Emil  R á b e k 

        starosta obce Horná Kráľová 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

ZABÁKOVÁ Mariana    …………………………………. 

 

 

Ing. ŽIAK Vladimír     ………………………………….. 


